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و  درمان  بهداشت،  وزارت  رسانی  اطلاع  مرکز  رئیس 
آموزش پزشکی گفت: تاکنون ۱۰۶ هزار و ۲۲۰ نفر در 
کشور به طور قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده و با 
فوت ۴۸ نفر در ۲۴ ساعت گذشته، تعداد جان باختگان 
کرونا در کشور به ۶۵۸۹ نفر رسیده و تاکنون 85 هزار و 
64 نفر از مبتلایان به طور کامل بهبود یافته و ترخیص 

شده اند.
کیانوش جهانپور روز گذشته درباره آخرین آمار ابتلای 
آن  از  ناشی  فوت  موارد  و  کرونا  ویروس  به  قطعی 
دیروز  تا ظهر  در ۲۴ ساعت گذشته  افزود:  در کشور 
و  ها  آزمایشگاه  گزارش  اساس  بر  اردیبهشت(   ۲۰(
دانشگاههای علوم پزشکی ۱۵۲۹  بیمار جدید مبتلا به 
کووید۱۹ در کشور شناسایی شد و با در نظر گرفتن موارد 

جدید، مجموع بیماران مبتلا به کووید- ۱۹ در کشور به 
۱۰۶ هزار و ۲۲۰ نفر رسید.

وزارت  رسانی  اطلاع  و  عمومی  روابط  مرکز  رئیس 
بهداشت ادامه داد: در طول ۲۴ ساعت گذشته ۴۸ بیمار 
دیگر مبتلا به کووید-۱۹ در کشور جان خود را از دست 
دادند و از زمان شیوع این بیماری در کشور تاکنون 

۶۵۸۹ نفر جان خود را از دست داده اند.
جهانپور بیان کرد: بر اساس این گزارش ها تاکنون ۸۵ 
هزار و ۶۴ نفر از بیماران مبتلا به کووید ۱۹ در کشور 
بهبود یافته و از بیمارستان ترخیص شده اند که حدود 
۸۰ درصد مبتلایان است. ۲۶۹۶ نفر از این بیماران نیز 
در وضعیت شدید این بیماری و به نوعی بحرانی تحت 

مراقبت قرار دارند که امیدواریم شفا پیدا کنند.

وی گفت: تاکنون ۵۷۳ هزار و ۲۲۰ آزمایش تشخیص 
کووید- ۱۹ در ۱۲۶ آزمایشگاه کشور انجام شده است.

که  خوزستان  جز  به  گذشته  های  هفته  گفت:  وی 
روند نامطلوب و نگران کننده ای دارد، شاهد کاهش 
موارد بستری بیماری کووید ۱۹ در کشور بودیم و البته 
نسبت موارد سرپایی به بستری بیشتر شده است. به 
در  جدید  شده  شناسایی  موارد  درصد  که ۲۵  طوری 
کشور ناشی از موارد ارجاعی بستری در بیمارستان و 
بقیه موارد سرپایی است. البته در خوزستان وضعیت 
متفاوت است و نسبت موارد بستری به سرپایی بیشتر 
اصول  رعایت  با  امیدواریم  است.  کشور  میانگین  از 
بهداشتی توسط مردم شاهد کاهش بیشتر موارد این 

بیماری در روزهای آینده باشیم.

معاون کل وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
در چند هفته گذشته روند تعداد بیماران بستری، مراجعه 
کنندگان، بستری در آی سی یو و تعداد مرگ و میر ناشی 
از کرونا نزولی است، اما هنوز آمار ما در تهران می تواند 

قابل توجه باشد.
ایرج حریرچی روز گذشته در نشست خبری ویدیو کنفرانس 
که از وزارت بهداشت برگزار شد، افزود: هنوز در مورد تهران 
نگرانی ها وجود دارد. پیش بینی ما این است که روند 
نزولی ابتلا به کرونا در کشور در یک تا دو ماه آینده ادامه 
خواهد داشت، اما موارد افزایش نسبی در برخی استان های 
کشور مشاهده می شود که آمار کل کشور را تحت تاثیر 

قرار نخواهد داد. وقتی روند نزولی است و تعداد ابتلا در 
میلیون نفر به چندین نفر می رسد، نوسان جزیی بخشی از 
کار است. اگر اتفاق غیرمترقبه ای نیفتد در چند هفته آینده 

انتظار موج شدید بیماری ناشی از ویروس کرونا نداریم.
وی ادامه داد: باید به دوگانه سلامت و معیشت مردم 
توجه کنیم. یعنی تندروی از هر دو طرف مطلوب نیست. 
اگر بگوییم سلامت مهم نیست و بازگشایی ها به حداکثر 
ممکن برسد امکان پذیر نیست و از طرفی هم بگوییم 
فقط باید به سلامت توجه کرد و مشکلات اقتصادی وجود 
داشته باشد، مطلوب نیست. البته تا پاییز ممکن است 

اتفاقات دیگری بیفتد.

بهبودی کامل 85 هزار و 64 نفر از مبتلایان کرونا در کشور

حریرچی: روند بیماران کرونایی در تهران نزولی است

خبر

قابل توجه هیات دولت؛
استقلال و پرسپولیس نه کلنگ 
هستند، نه یارانه و مسكن مهر!

و  استقلال  سهام  واگذاري 
پرسپوليس كه سال هاست 
نوعي  شايد  است،  مطرح 
اما  باشد.  تبليغاتي  مانور 
خصوصي  سازمان  اينكه 
بدون شفاف سازي از روند 
دو  اين  برند  گذاري  قيمت 
ها  آن  مالي  تراز  يا  باشگاه 
)كه بيانگر ميزان سرمايه آن ها باشد( اقدام به اعلام نحوه 
توزيع سهام آن ها بنمايد بيانگر آن است كه يا سازمان 
خصوصي به بيراهه مي رود يا دست هايي در كار است كه 

اسباب نابودي اين دو تيم را رقم بزند!
اين قبول كه واگذاري در اجراي اصل 44 قانون اساسي 
يك الزام قانوني است و مجلس شوراي اسلامي و ديوان 
محاسبات، دولت و البته وزارت ورزش را مكلف به واگذاري 
اين دو تيم كرده اند. اما وقتي ناكارآمدي بخش خصوصي 
در ورزش و خصوصا فوتبال مسبوق به سابقه است و وقتي 
ناپايدار  اقتصاد  ساختار  در  بخش خصوصي  هاي  بنيان 
كشور ما )!( متزلزل است و از سوي ديگر توليد معنادار نمي 
باشد! تعجيل در واگذاري سهام اين دو تيم در پايان دولت 

روحاني چه معنا و مفهومي دارد؟
مگر سهام اين دو تيم كه ميليون ها هوادار به دنبال خود 
دارند، كلنگ دوره كارگزاران و دوره اصلاحات است كه در 
پايان دولت آقاي هاشمي و سپس خاتمي تا توانستند 
تا  كه  زدنند  زمين  به  را  درشت  و  ريز  پروژه هاي  كلنگ 
اكنون بدون تخصيص منابع به عنوان پروژه هاي ناتمام بر 

مشكلات كشور بيفزايد!؟
اين دو تيم، يارانه هم نيستند كه چون هيچ دولتي جرات 
بدون  نژاد  احمدي  دولت  و چون   )!( نداشت  را  اجرايش 
مطالعه و پذيرش ريسك ملزم به اجراي آن شد تا امروز 
تبديل به بخشي از گرفتاري هاي دولت روحاني در تامين 

منابع آن باشد؟
ساده بگويم؛ سهام سرخابي نه كلنگ است كه براي پروژه 
هاي ناتمام به زمين زده شود و نه يارانه و مسكن مهر كه 
دولت يازدهم بخواهد با تقليد از دولت هاي قبل و در پايان 
عمر خود، چوب حراج به سرخابي ها بزند و از واگذاري آن 

ها به عنوان افتخارات خود ياد كند!؟
اينكه فوتبال ما سال هاست ابزار سياسي شده و استقلال 
و پرسپوليس هم اسير سياست زدگي شدند، حرفي در آن 
نيست. اما اينكه براي اصلاح اين سياست زدگي و به بهانه 
واگذاري )!( آن ها را از چاله به چاه اندازند، نشان از بي 

تدبيري دارد.
كند  مي  حاصل  يقين  كند،  تدبير  اگر  روحاني  دولت 
هاست  آن  نابودي  سرخابي  واگذاري  چنين  انتهاي  كه 
كه مشخصا دولت بعد را گرفتار خواهد كردتا جايي كه 
طرفداران اين تيم ها را در مقابل حاكميت قرار خواهد داد.

براي اثبات اين ادعا بحث هاي جدي وجود دارد كه هرچند 
قبلا به كرات گفته شده اما تكرار آن خالي از لطف نيست 
و به مرور خواهم گفت؛ به شرط آنكه هيات دولت بپذيرد 

استقلال و پرسپوليس كلنگ نيستند...

بیماران  ملی  بیماران خاص، شبکه  حامی  انجمن های 
خاص را تشکیل می دهند.

شامل  بیماران خاص  حاملی  های  انجمن  ملی  شبکه 
انجمن  ایران،  تالاسمی  انجمن  ایران،  کانون هموفیلی 
بیماران کلیوی ایران، انجمن MS ایران، انجمن اتیسم 
ایران و خانه ای بی به عنوان هیات موسس این شبکه، 
طی اطلاعیه ای، همزمان با روز بین المللی بیماران خاص 

تشکیل این شبکه ملی را اعلام کرد.
در این اطلاعیه که روز گذشته توسط شبکه ملی انجمن 

های حامی بیماران خاص منتشر شده، آمده است: مادامی 
که این شبکه ثبت رسمی نشده است بر اساس پیمان 
مشترکی که بر اساس ماده ۱۰ قانون مدنی انجمن های 
مذکور در چارچوب پیگیری مطالبات معوق مانده بیماران 
حاصل  مشترک  های  بیانیه  است،  شده  منعقد  خاص 
همکاری این انجمن ها با عنوان شبکه ملی انجمن های 

حامی بیماران خاص منتشر می شود.
این اطلاعیه افزود: برای کمک به حل مشکلات بیماران 
خاص و پیگیری مطالبات معوق بیماران خاص نیازمند 

هم افزایی در چارچوب یک شبکه ملی هستیم.
شبکه ملی انجمن های بیماران خاص تاکید کرد: متاسفانه 
عدم توجه قوه مقننه به موضوع بیماری های خاص و 
خلاء های قانونی در حمایت از این بیماران در عرصه های 
مختلف درمانی، دارویی، بهداشتی، فرهنگی، اجتماعی، 
توانمندسازی و توانبخشی، حمایتی و رفاهی مجموعه ای 
از انجمن های ملی حامی بیماران خاص را بر آن داشت 
که با تشکیل شبکه ای با هدف هم افزایی در پیگیری 
مطالبات معوقه بیماران خاص اقدامات موثری را در این 

رابطه آغاز کند.
این شبکه با ابراز امیدواری نسبت به اینکه در دوره جدید 
بیماران  از  فراکسیون حمایت  اسلامی،  مجلس شورای 
خاص با احساس مسئولیت نمایندگان درد آشنای مجلس 
تحقق یابد و این فراکسیون بتواند با تعامل همه جانبه با 
شبکه ملی انجمن های حامی بیماران خاص، بستر لازم را 
برای تصویب قانون جامع حمایت از بیماران خاص فراهم 

آورند.
»غفلت از حمایت های اجتماعی و رفاهی بیماران خاص 

که هزینه های هنگفت دارویی و درمانی را به این بیماران 
تحمیل می کند با هیچ منطق و تدبیری همخوانی ندارد. 
بیمارانی که سالیانه میلیون ها تومان صرف هزینه های 
درمانی آن ها می شود از هیچ نوع حمایت اجتماعی و 
رفاهی و شغل مناسب برخوردار نبوده، متاسفانه حتی در 
موارد قابل توجه فاقد ظرفیت های مالی برای ازدواج نیز 

هستند.«
در این اطلاعیه آمده است: مطالبه برحق بازنشستگی پیش 
از موعد بیماران خاص با توجه به بارمالی قابلیت طرح در 
مجلس را صرفا از طریق لایحه دارد اما هیچ اراده ای برای 
پاسخ به این مطالبه در وزارت کار و تعاون و رفاه اجتماعی 

دیده نمی شود.
همچنین بخش قابل توجهی از بیماری های خاص و 
دیردرمان را بیماری های مادرزادی تشکیل می دهد که 
متاسفانه همه بیماران از حق شهروندی از کار افتادگی به 

شکل تبعیض آمیزی طبق قانون محروم هستند.
شبکه ملی انجمن های حامی بیماران خاص تاکید کرد: 
در بحران شیوع کرونا نیز شاهد بودیم که بیماران خاص 
کمتر در فهرست های حمایتی سازمان های دولتی قرار 
گرفتند و حتی بسته حمایتی بهداشتی اخیرا در ظرفیتی 
ناچیز با دستور رئیس اداره بیمارهای های وزارت بهداشت 
در ۱۵ روز اخیر به بیماران خاص اختصاص یافته است. 
این در حالی است که بیش از ۵۰ درصد مراکز ارائه خدمت 

به بیماران خاص با بیماران مبتلا به کرونا اشتراک دارد.
بیماران خاص از اول اسفند با وجود اجبار در تردد به این 
از حمایت های  مراکز درمانی پر خطر مراجعه و عملا 

بهداشتی محروم ماندند.

خبر اول

به  همت »انجمن های حامی بیماران خاص«؛

شبکه ملی بیماران خاص تشکیل شد

کرونا در ایران

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار

سرمقاله



یکشنبه 21 اردیبهشت 99 -  شماره  473

روزنامه

3

رئیس کل دادگستری البرز عنوان کرد که ۷۰۰ هکتار از 
اراضی این استان به ارزش ریالی بیش از ۷۰ هزار میلیارد 
ریال از ابتدای سال جاری تاکنون آزاد سازی شده است .

به گزارش روابط عمومی دادگستری البرز، حسین فاضلی 
هریکندی روز گذشته در نشست صمیمی با »شورای 
راهبری مجمع دانشجویان دانشگاه امام صادق )ع( استان 
البرز« با اشاره به تشکیل قرارگاه صیانت از بیت المال و 
مقابله با تغییر کاربری در این استان اظهار داشت:  از 
ابتدای سال تاکنون میزان اراضی آزادسازی شده حدود 
۷۰۰ هکتار است که ارزش ریالی آن بیش از ۷۰ هزار 
استانی حجم  منابع  اعلام  بنابر  و  بوده  میلیارد ریال 
آزادسازی انجام شده در ۵۰ روز اخیر با هفت سال گذشته 

برابری می کند.
از  یکی  زراعی  اراضی  کاربری  تغییر  کرد:  اضافه  وی 
آسیب های جدی در استان بود که در سفر آیت الله رئیسی 
نیز مورد تاکید قرار گرفت که بدین منظور در دادگستری 
 GIS استان اقدام به آمایش سرزمینی بر اساس نقشه های
کردیم و اراضی دارای بیشترین تغییر کاربری، شناسایی 
و برای نخستین بار نقشه کاربری استان تهیه شده است.
وی ادامه داد: دادگستری در قانون تکلیف مستقیمی 
در زمینه مقابله با تغییر کاربری اراضی زراعی ندارد و 
این مسئولیت بر عهده ادارات متعددی از جمله جهاد 
شهرسازی،  و  راه  کل  اداره  طبیعی،  منابع  کشاورزی، 
راهداری و محیط زیست واگذار شده و دستگاه قضایی 
نقش نظارتی دارد اما متوجه شدیم اگر فقط در انتظار 

انجام تکالیف قانونی این دستگاه ها باشیم در سال های 
باقی  استان  زراعی  اراضی  و  از فضای سبز  اثری  آتی 
نخواهد ماند بنابرین قرارگاه صیانت از بیت المال و مقابله 

با تغییرکاربری استان البرز را ایجاد کردیم.
فاصلی هریکندی به طرح تحول قضایی استان اشاره کرد 
و گفت: طرححول قضایی البرز که به عنوان یک الگوی 
مدون در بین دادگستری های کشور شناخته می شود 
حاصل بررسی ها، نیازسنجی ها و اقدامات کارشناسی و 
نشست های مختلف با اقشار، گروه ها و نخبگان استان 
بود که در طی چندین ماه انجام و به تناسب نیازهای 
بومی، طراحی و پس از تایید ریاست قوه قضائیه وارد 

فاز عملیاتی شد.
وی ادامه داد: بسیاری از اقدامات انجام شده در ذیل این 
طرح که مشتمل بر بیش از ۱۰۰ برنامه و ۸ محور است 
به دلیل نتایج پربار مورد استقبال دادگستری استان های 

دیگر قرار گرفته و در حال عملیاتی شدن است.
بیشترین درصد ورودی پرونده در کشور

جذب  قضات،  کارآموزی  دوره  نخستین  برگزاری  وی 
و  فیزیکی  فضای  افزایش  اداری،  نیروهای  و  قضات 
توسعه عدالت در پوشش خدمات قضایی در سطح استان 
را از جمله اقدامات انجام شده برشمرد و افزود: با اینکه از 
نظر تعداد قضات و کارمندان جزء پنج استان کم برخوردار 
کشور هستیم همزمان دارای بیشترین درصد ورودی 
پرونده در بین استان های دیگر نیز بوده که برقراری توازن 
بین این کمبودها و ورودی، نیازمند فعالیت جهادی و 

تحولی است.
وی تصریح کرد: استان البرز یکی از استان های دارای 
بیشترین تعداد پرونده های مانده در کشور بود که با 
اجرای طرح تحول قضایی و در راستای اجرای بخشنامه 
ریاست قوه قضائیه تا پایان سال ۱۳۹۸ بیش از ۵۰ درصد 
پرونده های مسن یا داری عمر بیش از یک سال مختومه 
شد و مترصد هستیم تا پایان شهریور امسال، پرونده 

مسنی در استان نداشته باشیم.

فرمانده انتظامی کرج از کشف ۱۱۵ قطعه اسکناس ۱۰۰ 
دلاری جعلی در این شهرستان خبر داد.

 سرهنگ محمد معظمی گودرزی روز گذشته با اعلام 
این خبر عنوان کر: در پی دریافت اخباری مبنی برحمل 
و جابه جایی اسکناس دلار جعلی توسط یک دستگاه 
خودرو پژو ۲۰۶، بررسی موضوع در دستور کار ماموران 

پلیس امنیت عمومی شهرستان کرج قرار گرفت.
طی تحقیقات گسترده ماموران و انجام اقدامات پلیسی 
خودرو متهم در منطقه مهرویلا شهرستان کرج شناسایی 

و تحت مراقبت پلیس قرار گرفت که ماموران در یک 
را متوقف و در یک عملیات  فرصت مناسب خودرو 

غافلگیرانه راننده آن را دستگیر کردند.
ماموران  در بازرسی از داخل خودرو متهم تعداد ۱۱۵ 
قطعه اسکناس ۱۰۰ دلاری جعلی به میزان ۱۱هزار و ۵۰۰ 
دلار و یک قبضه سلاح کمری به همراه تعدادی فشنگ 

جنگی کشف کردند.
 متهم با هماهنگی مقام قضائی برای تحقیقات تکمیلی 

به پلیس آگاهی استان منتقل شد.

»حسین فاضلی هریکندی« خبر داد:

آزادسازی 700 هکتار از اراضی البرز

»فرمانده انتظامی کرج«:

اسکناس های ۱۰۰ دلاری تقلبی در کرج کشف شد

اجتماعی

ظلم بی تخصص های بدون تعهد به فوتبال؛
فوتبال شترمرغی!

سیدمهدی فاطمی 

نویسنده

چندی پیش مسئول بلندپایه یک باشگاه بزرگ خیلی 
فوتبال  مسائل  از  خود  ناآگاهی  به  صریح  و  شفاف 
اذعان  کرد. این فرد متمول که تنها به واسطه روابط 
و نه ضوابط مسولیت گرفته است، فلسفه حضورش در 
این جایگاه را کمک به حل مشکلات مالی و اقتصادی 
باشگاه عنوان کرد. حال آنکه نه تنها اندک تغییر مثبتی 
در دغدغه های مادی باشگاه مورد نظر صورت نگرفته 
که ده ها گره جدید نیز بر گرفتاری های این مجموعه 

افزوده شده است.
پرونده های شکایت و بدهی های کلان به صغیر و کبیر 
و تهدید پشت تهدید از سوی بازیکنان خارجی به فسخ 
یک طرفه و... حاصل این نوع گزینش مدیر در فوتبال 
در  و  دور  نچندان  روزگاری  که  فوتبالی  است.  بوده  ما 
سال های ابتدایی انقلاب دو باشگاه بزرگ و با عظمتش 
توسط منصور پورحیدری و علی پروین و بدون دخالت 
ارگان ها و سازمان های مداخله جو به بهترین شکل اداره 
می شدند حالا با حضور مدیران به اصطلاح اقتصادی 
از  هیچ کس  که  گردند  می  ماورایی  و  پیچیده  چنان 

کارشان سر در نمی آورد!
همان تیم ها که تمام دارایی آن روزهایشان در صندوق 
امروز  عقب پیکان جوانان گوجه ای رنگ جا می شد 
به  چنان گردش مالی رسیده اند که فقط صدها میلیارد 
تومان بدهی به بار آورده اند! مدیران نور چشمی و عزیز 
کرده وزیر و وکیل که حقوق و پاداش نجومی گرفته، در 
خانه های مجلل سکنی داده شده و هزینه گزاف اجاره 
بهای منزل شان توسط باشگاه پرداخت شده است. این 
آقایان که با وعده تزریق پول و سرمایه و حل مشکلات 
اند؟  کرده  حل  تاکنون  را  مشکل  کدام  اند  آمده  مالی 
پرد  نه می  که  مثل شترمرغی ست  افراد  این  داستان 
اند و  از فن و تخصص فوتبال بی بهره  و نه می برد! 
کرده  تر  بدهکار  روز  را هر  ها  باشگاه  تصمیمات شان 
است. وعده اقتصادی بودنشون هم سر خرمن بوده و 

هیچ کس ندیده آبی از ایشان گرم شود!
میل  در صف حیف  و  فوتبال  تحمیلی  های  شترمرغ 
هم  از  را  سبقت  گوی  المال  بیت  دادن  هدر  و  کردن 
ربوده و از هیچ حربه و ترفندی برای ورود و ماندن در 
تشکیلات تیم های بزرگ دریغ نکرده اند. برخی هایشان 
حتی حاضر به پرداخت زیرمیزی میلیاردی به بستگان 
درجه یک بعضی مسئولین هم شده اند! یقینا این سفره 
آن قدر برایشان چرب بوده که ارزش هزینه کردن های 

نامشروع را داشته باشد!
از آن طرف یک فرد نظامی با ادعای چهل سال کنار ورزش 
بودن، نامه ای به معاون رئیس جمهور زده و انتقادات و 
اتهامات زیادی را در خصوص انتخابات چهارسال پیش 
اتفاقا پر بیراه  فدراسیون فوتبال مطرح کرده است که 
هم نگفته اما کاش یکی از ایشان بپرسد سردار؛ شما 
که نظامی هستید ۴۰ سال در فوتبال مملکت چه می 
کنید؟!  اگر ورزشی هستید عنوان سرداری تان را کجای 

دلمان بگذاریم!؟
در جامعه ای که جایگاه واقعی افراد تعریف شده نباشد 
منفی  اتفاقات  همه  این  نیست  هم  عجیب  چندان 
توانست  می  که  فوتبالی  دهد.  رخ  کننده  مایوس  و 
انبوه  و  انسانی  نیروی  پتانسیل  از  بهتر  مدیریتی  با 
استعدادهای ناب به درآمد و حتی ارز آوری برسد چگونه 
است که سال های متمادی ناتوان از حتی یک ترانسفر 
موفق است؟ آیا در جغرافیای وسیع فوتبال ایران حتی 
یک مدیر را سراغ دارید که مسئولیت گوشه ای از این 
که  هایی  محرومیت  و   انضباطی  احکام  بدهی،  همه 

انتظار باشگاه های ما را می کشند را گردن بگیرد؟!

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: ۵۲ هزار و ۵۰۰ بسته 
معیشتی در قالب پویش همدلی مومنانه درنقاط محروم 

شهری و روستایی این استان توزیع شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، شهبازی با اعلام این خبر 
گفت: در این خصوص شیوه نامه ای تدوین و ابلاغ 
شده که همه دستگاه های ذیربط در جهت حمایت از 

نیازمندان برنامه ریزی لازم را داشته باشند.
شهبازی گفت: تمامی دستگاه ها باید از ظرفیت های 
موجود جهت تهیه بسته های معیشتی برای جامعه 

هدف استفاده کنند.
وی با بیان اینکه مقام معظم رهبری امسال 
را به نام سال جهش تولید نامگذاری کردند، 
افزود: همه مردم و همه مسئولان موظف 
هستند بستر و زمینه لازم را جهت تحقق 

این راهبرد مهم فراهم کنند.

تنگناهای  ایجاد  طریق  از  است  درصدد  جهانی  استکبار  گفت:  شهبازی 
اقتصادی، مردم جمهوری اسلامی ایران را تحت فشار قرار دهد.

وی افزود: در هر صورت تنها راه نجات اقتصاد کشور، تولید است و همه 
دستگاه ها موظفند بستر و زمینه را برای تولید و به تبع آن اشتغال فراهم کنند.

بازدید استاندار البرز از پروژه گازرسانی روستای کندر

نماینده عالی دولت در استان البرز از روند اجرای پروژه گازرسانی روستای کندر 
در بخش آسارا دیدن کرد.

شهبازی گذشته شنبه در این بازدید با دریافت گزارشی، روند پیشرفت این 
پروژه را مورد بررسی میدانی قرار داد. کلنگ پروژه گازرسانی به روستای کندر 
در آخرین روز دی ماه 97 با حضور شهبازی استاندار البرز به زمین زده شد. 
طول این پروژه 36 کیلومتر است که با اعتباری حدود 9 میلیارد تومان 

تاکنون به پیشرفت 76 درصد رسیده است. 
طبق اعلام شرکت گاز استان البرز، تا آخر امسال مشعل گاز در روستای کندر 

روشن می شود.

»البرز« چه خبر؟

»استاندار البرز« خبر داد:

توزیع 52  هزار و 500 بسته معیشتی تحت عنوان پویش همدلی مومنانه

دیدگاه
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اندرحكایت تعطیلی
 اجباری فوتبال!

ذهن  فوتبال  تعطیلی 
کنجکاو رسانه ای ها را به 
کنکاش درباره برخی پرونده 
سال های  طی  ناتمام  های 
کنار  در  و  واداشته  اخیر 
خانوادگی  دعوای  و  جنگ 
و  ها  استقلالی  بین  که 
پرسپولیسی ها هر کدام با 
خانواده خود براه انداخته اند پرونده های داورانی که بعضا 
باز شده است.  به قول »علی دایی« غش می کنند هم 
»رضا کرمانشاهی« آن دسته از داورانی است که در مظان 
این اتهام است که در طول هر فصل در دو یا سه بازی به 
نفع تیم های خاص آن هم در بازی هایی که یک طرفش 
سرخابی ها هستند غش می کند؛ اکنون اعتراف کرده که در 
تنها شکست فصل قبل پرسپولیس مقابل فولاد یک پنالتی 
سوت  از  دیگری  داور  است.  گرفته  فولاد  برای  مشکوک 
اشتباه خود علیه استقلال گفته که این امر خشم دو باشگاه 
را برانگیخته است. در حالی که یک دلال داوری که مدارک 
مدرسی تقلبی هم دارد و در حال حاضر نفوذ کرده به بدنه 
فوتبال نیز پایش به پرونده های سنگین در حال باز شدن 
است و وزیر ورزش از وزارت اطلاعت و بازرسی خواسته 
وارد عمل شوند. البته که ممکن است با دستگیری دو سه 
نفر قضیه خاموش شود اما فساد در تمام لایه های فوتبال 
نفوذ کرده و عزمی ملی را می خواهد. در حال حاضر هم 
متاسفانه جای دزد و مالباخته عوض شده و این داستان 
ریشه در خیلی جاها دارد و امیدواریم نهادهای مسئول با 
ظرافت و دقت عمل کنند. آن ها که با استفاده از تریبون 
رسانه ملی برای خود دایره و حفاظ امنی ساخته اند را نباید 
از نظر دور داشت و البته همانند همه دفعات قبل پرونده 
فساد را زود نبندند چون تا فوتبال دولتی است این فساد 

هم هست...

مصرف بنزین به 5۷ میلیون
 لیتر رسید

به گفته سخنگوی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران 
اگرچه بعد از زلزله تهران ، تصاویری از صف های طولانی در 
برخی جایگاه های سوخت مشاهده شد اما روند مصرف بنزین 
تغییری چندانی نداشت و در مقایسه با جمعه هفته قبل تنها 

با ۲ میلیون لیتر افزایش به ۵۷ میلیون لیتر رسید.
به گزارش »دنیای هوادار«، »فاطمه کاهی« روز گذشته با اشاره 
به اینکه در ساعات اولیه وقوع زلزله تنها در برخی از جایگاه های 
بنزین صف تشکیل شد،  گفت:  مواردی در غرب تهران و مواردی 

نیز در شرق پایتخت با صف های طولانی رو به رو بودند.
وی با بیان اینکه در جمعه پیش از آن )۱۲ اردیبهشت(  میانگین 
مصرف بنزین در کشور ۵۵ میلیون لیتر بوده،  افزود: میانگین 
مصرف بنزین در روز جمعه )۱۹ اردیبهشت( به ۵۷ میلیون 
لیتر رسید که نشان می دهد تغییر محسوسی در مصرف بنزین 

اتفاق نیافتاده است.
کاهی ادامه داد:  این اعداد نشان می دهد روند مصرف چندان 

افزایشی نبوده و روال مصرف بنزین عادی است.

نخستین داروی گیاهی ایرانی صرع با تلاش محققان 
کشور تست بالینی خود را با موفقیت پشت سر گذاشت 
و دانشمندان ما پس از سال ها تحقیق موفق به کسب 
نتایج مثبت تست های حیوانی و بالینی این دارو با نام 

»فنوشا« برای درمان صرع شدند.
بیماری  کنترل  زمینه  در  دارویی کشور  دستاورد جدید 
صرع و کاهش تشنج در بیماران مبتلا به آن، افتخاری 
بزرگ برای کشور محسوب شده و نشان دهنده توان بالای 

محققان ایرانی است.
صرع یک بیماری شایع در قلمرو بیماری های عصبی 
است و پیش بینی می شود که حدود یک درصد جمعیت 
به این عارضه مبتلا هستند. صرع با تشنجات مکرر در 
یک دوره زمانی خود را نشان می دهد. تشنج به یک حمله 

ناگهانی در فعالیت الکتریکی مغز اطلاق می شود که می 
تواند باعث کاهش هوشیاری، حرکات مکرر و انقباضات 

عضلانی و گاهی اختلالات حس شود.
با وجود آن که پزشکان و متخصصان زیادی در سراسر 
جهان برای درمان این بیماری تحقیقات و آزمایش های 
متعددی را به سرانجام رسانده اند اما هنوز درمان قطعی 
موجود  داروهای  و  نشده  مشخص  بیماری  این  برای 

کاهش دهنده و کنترل کننده این بیماری هستند.
ایرنا، رضا مظلوم  از  به گزارش »دنیای هوادار« به نقل 
فارسی باف مخترع داروی گیاهی صرع روز گذشته با 
اعلام این خبر اظهارداشت: این دارو مراحل تست حیوانی 
و بالینی خود را با تلاش چند ساله محققان با موفقیت 
سپری کرده که پس از اخذ مجوز از سازمان غذا و دارو به 

تولید انبوه می رسد و وارد بازار می شود.
وی با یادآوری اینکه این دارو دارای پتنت )ثبت اختراع( 
بوده و هیچ مشابه داخلی و خارجی ندارد، گفت: غیرسمی 
بودن از مهم ترین مزیت این دارو است و پیش بینی می 
شود عوارض خاصی نداشته باشد. مصرف این دارو مدت 

زمان دوران نقاهت این بیماری را کاهش خواهد داد.
مطالعه  کرد:  تصریح  صرع  گیاهی  داروی  مخترع 
بالینی این دارو در دانشکده دارو سازی دانشگاه علوم 
کد  دارای  که  است  شده  انجام  بهشتی  شهید  پزشکی 
اخلاق و ثبت در مرکز کارآزمایی بالینی ایران به شماره  

IRCT۲۰۱۲۰۷۰۳۰۱۰۱۷۸N۱۷ است.
فارسی باف ادامه داد: این کار به صورت تصادفی دو سویه 
کور طراحی شد و تست بالینی بر روی بیماران با صرع 

مقاوم به درمان انجام شده است.
این مرحله جمع  داده های  نهایتا  وی همچنین گفت: 
آوری شده و با تست های آماری مربوطه بررسی شد و 
نتایج تست بالینی کاهش چشمگیر تشنج در گروه دارو را 
در پی داشت و همچنین یک سوم بیماران در مدت تست 

بالینی درمان قطعی شدند.
طبق آمارهای سازمان جهانی یک تا دو درصد از جمعیت 
جوامع مبتلا به این بیماری هستند و به همین ترتیب 
پیش بینی می شود  در دنیا حدود ۳۴۰ میلیون نفر بیمار 
صرع وجود داشته باشند که نیازمند درمان هستند و در 

حال حاضر با مشکلاتی زندگی خود را سپری می کنند.
مشارکت  جهت  دارو  کنندگان  تولید  و  سرمایه گذاران 
پست  با  توانند  می  دارو  تولید  در  گذاری  سرمایه  و 

الکترونیکی gmail.com@rezamf۱۹۷۸ مکاتبه کنند.

فناوری

نخستین داروی گیاهی ایرانی صرع با موفقیت تست بالینی شد
تلنگر

نفت و انرژی

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار

محرک  بسته  مصوبه  اینکه  بیان  با  تهران  شهردار 
اقتصادی در شرایط کرونا در صحن شورای اسلامی 
شهر تهران تصویب شد اعلام کرد:  این مصوبه هنوز از 

سوی فرمانداری ابلاغ و نهایی نشده است.
»پیروز حناچی« عصر دیروز در حاشیه برگزاری رزمایش 
همدلی، کمک مومنانه که در مصلای امام خمینی 
)ره( برگزار شد گفت: مصوبه بسته محرک اقتصادی 
به معنای تراکم و شهرفروشی نیست و این اقدام در 
چارچوب ضوابط شهرسازی انجام شده و بخشی نیز 
مربوط به پهنه های طرح تفصیلی است که تغییر 
کرده و شورای شهر درخصوص آنها اجازه داده است که 

وارد موضوع شویم.
به گفته وی، در حال حاضر نیز مصوبه هنوز از سوی 
فرمانداری ابلاغ و نهایی نشده است و به محض ابلاغ 

برای اجرا ارسال می شود.
شهردار تهران درباره نقش شهرداری در شناسایی افراد 
نیازمند از طریق سراهای محله نیز گفت: دقیق ترین 
آمار ما از محلات مربوط به سراهای محلات است و 
خیرین معمولا به این مراکز مراجعه می کنند، علاوه 
بر آن همه خیرینی که در سطح تهران فعالیت می 
کنند با ایجاد بانک اطلاعاتی در تلاش هستند که 
کمک ها با پراکنش و توزیع مناسبی بین افراد نیازمند 

توزیع شود.
تهران  در سطح  که  خیرینی  تمامی  داد:  ادامه  وی 
عمومی،  نهادهای  از  اعم  هستند  فعالیت  حال  در 
شهرداری تهران و بسیج در تلاش هستند با ایجاد 
یک بانک اطلاعاتی هم پوشانی کاملی داشته باشند 
که این کمک ها عادلانه بین افراد نیازمند توزیع شود.

بخشودگی  از  تهران  استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
اجاره اماکن ورزشی این نهاد در ماه اردیبهشت خبرداد.

خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  شنبه  روز  گل محمدی  رضا 
ایرنا اظهار داشت: هم اینک ۴۰۰ مجموعه تحت اختیار 
این نهاد در سطح استان طبق ماده ۸۸)اجاره به بخش 

خصوصی( واگذار شده است.
میلیارد  از ۴  بیش  کرونا  با شیوع  اینکه  بیان  با  وی 
تومان اجاره اماکن بخشیده شده است افزود: پیش از 
اماکن  اجاره  جوانان  و  ورزش  وزیر  دستور  با  نیز  این 
ورزشی دولتی در ماه های اسفند و فروردین بخشیده 

شده است.

به گفته گل محمدی نیز فعالیت ۴ هزار و ۸۰۰ مجموعه 
ورزشی خصوصی در سطح استان تهران با شیوع کرونا 

تعطیل است.
مدیر کل ورزش و جوانان استان با بیان اینکه هم اکنون 
وضعیت تهران قرمز بوده و برای ادامه تعطیلی یا بازگشایی 
گیری  رمضان تصمیم  مبارک  ماه  از  بعد  ورزشی  مراکز 

خواهد شد، خاطر نشان کرد: در این خصوص تابع 
دستور ستاد ملی کرونا و وزارت ورزش بوده چراکه 
با شیوع این بیماری در سطح کشور تا کنون 

بیش از ۱۵۰۰ میلیارد تومان بخش دولتی و 
خصوصی ورزش استان خسارت دیده است.

»پیروز حناچی«:

مصوبه بسته محرک اقتصادی از سوی فرمانداری تهران نهایی نشده است

»گل محمدی« خبر داد: بخشیده شدن اجاره اردیبهشت ماه اماکن ورزشی استان تهران

پایتخت
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روزنامه

5 شهری

در جلسه کمیسیون هنر و ارتباطات مطرح شد؛

برنامه های فرهنگی کرج سمت و سوی سیاسی 
نداشته باشد

320 هزار تاکسیران بسته معیشتی می گیرند

کاشت نهال به یاد جان باختگان کووید19

مدیر عامل اتحادیه تاکسیرانی های شهری از ارسال لیست ۳۲۰ 
هزار تاکسیران برای دریافت بسته معیشتی به وزارت کار خبر 
داد و گفت: آنچه که توسط اتحادیه تاکسیرانی های شهری باید 
انجام می شده، صورت گرفته است و منتظر تصمیم وزارت 

کار هستیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، مرتضی ضامنی در تشریح آخرین 
لیست  گفت:  تاکسی  رانندگان  معیشتی  بسته  وضعیت 
رانندگان مشمول در قالب مورد نظر وزارت کار توسط اتحادیه 
تاکسیرانی های شهری کشور تهیه و به این وزارتخانه ارسال 
شده است. در حال حاضر آنچه که در حوزه ما بود، انجام شده 
است و منتظر هستیم اگر برابر تصمیم وزارت کار مقرر شود کار 

دیگری انجام دهیم، اقدام کنیم.
او افزود: لیست ارسالی به وزارت کار شامل رانندگان مدهای 
مختلف حمل و نقل عمومی شامل رانندگان اتوبوس و... 
است اما در آن ۳۲۰ هزار راننده تاکسی هستند که امیدواریم 
بر اساس برنامه ریزی دولت برای کمک به اقشاری که درپی 
شیوع کرونا ویروس آسیب دیده اند هرچه سریع تر در زمینه 

رانندگان تاکسی هم اقدام لازم انجام شود.

مدیر عامل اتحادیه تاکسیرانی های شهری کشور درباره آخرین 
آمار مبتلایان به کرونا در میان رانندگان تاکسی نیز گفت: 
متاسفانه تاکنون ۴۵۰ نفر از رانندگان تاکسی در کشور به این 

بیماری مبتلا و از این میان ۳۱ نفر فوت شده اند.
او ادامه داد: رانندگان تاکسی در رعایت پروتکل های بهداشتی و 
در زمینه سوار کردن حداکثر سه مسافر در تاکسی ها همکاری 
بسیار مطلوبی داشته اند و همچنان باید به این روند ادامه 
دهند. در حوزه حمل و نقل با کاهش ۷۰ درصدی مسافرگیری 
و به تبع آن کاهش درآمد مواجه هستیم علاوه بر این بر اساس 
پروتکل های وزرات بهداشت در حوزه تاکسی یک نفر مسافر کم 
شده، یعنی ۲۵ درصد دیگر از درآمد تاکسی را کاسته ایم. لذا از 
همه  نهادهای حامی آسیب دیدگان کرونا درخواست می کنیم 
تا رانندگان حوزه حمل و نقل عمومی را در اولویت کمک های 

خود قرار دهند.
ضامنی در پایان تاکید کرد: علاوه بر کاهش بیش از ۷۰ درصدی 
درآمد رانندگان این گروه از افراد ناگزیر به ارایه خدمات هستند 
و بر اساس اعلام وزارت بهداشت یکی از مشاغلی است که 

فعالان آن به شدت در معرض ابتلا به ویروس کرونا هستند.

مراسم کاشت نهال با مشارکت جمعیت هلال احمر کرج و به 
منظور تسکین آلام خانواده های داغدار در پارک شهید چمران 

کرج برگزار شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، علی اصغر درویش در حاشیه این 
مراسم گفت: کاشت نهال در طرح همدلی با خانواده متوفیانِ 
با  و  جوان«  »غمگساران  ملی  طرح  قالب  در  کرونا  ویروس 
آلام  به منظور تسکین  احمر کرج  مشارکت جمعیت هلال 

خانواده های داغدار برگزار شد.
او افزود: کاشت نهال نشانِ پاسداشت طبیعت برای نسل آینده 
است و در شرایطی که نبود امکان برگزاری مراسم همدردی با 
اعضای خانواده متوفیان موجب انباشت فشارهای روانی و تنش 
درونی خانواده های بازماندگان شده اجرای این طرح تا حدی می 

تواند تسلی خاطر خانواده ها داغدار باشد.
او با بیان اینکه مدیریت شهری کرج از نخستین روزهای شیوع 
این بیماری در صف اول مبارزه با کرونا و در کنار مدافعان 
سلامت حضور داشته است، ادامه داد: آگاهی بخشی عمومی از 
طریق فضاهای تبلیغاتی شهری، راه اندازی تور مجازی از اماکن 
گردشگری باغ گلها و کاخ مروارید؛ ضدعفونی کامل و مستمر 
عرصه های فضای سبز شامل نیمکت ها، وسایل بازی، وسایل 
تندرستی، سرویس های بهداشتی از مهم ترین اقدامات این 

سازمان در این زمینه است.

شورای  ارتباطات  و  هنر  کمیسیون  رئیس  گفته  به 
اسلامی شهر کرج؛ رحیم خستو هنرمندان از عملکرد 
سازمان فرهنگی اجتماعی و ورزشی شهرداری کرج 

رضایت ندارند.
به گزارش »دنیای هوادار«، خستو گفت: هزینه کردهای 
بودجه فرهنگی شهرداری نامتعارف و غیرکارشناسی 
است و باید هدفمند هزینه شود. باید با ارائه برنامه 
نیازهای  راستای  در  را  فرهنگی  بودجه  شده  تعیین 
فرهنگی شهر هزینه کرد. اما متاسفانه علنا دیده می 
شود مقدار زیادی از این بودجه صرف مناسبات تکراری 

و بی اهمیت در سطح مناطق می شود.
او گفت: برخی از پرداخت های مالی همچون پرداخت 
از  برنامه سرود معلولان در یکی  الزحمه اجرای  حق 
برنامه های فرهنگی بسیارناچیز و با گذشت چندماه 

هنوز پرداخت نشده است.
نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد: 
شهر  مختلف  های  بخش  در  پذیری  مسئولیت 
بخصوص در امور فرهنگی موجب نتیجه بخشی بهتر 

در اجرای عملکرد این شورا خواهد شد.
او ضمن انتقاد از عملکرد برنامه های سازمان فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشی شهرداری افزود: با مرور کتابچه 
اقدامات انجام شده این سازمان، عملکرد برنامه ها به 
سمت و سوی سیاسی است که معتقدم باید برنامه 
های فرهنگی شهر برای شهروندان و سمت و سوی 

سیاسی نداشته باشد.
خستو یادآور شد: بودجه فرهنگی شورای شهر نسبت به 
سال گذشته افزایش یافت اما علنا هیچ اتفاق کاربردی 
فقط  و  است  نشده  شهر  فرهنگی  مسائل  رفع  برای 
هزینه تبلیغات، داربست و چاپ بنر و... افزایش یافت.
عضو شورای اسلامی شهر کرج تاکید کرد: طرح برگزاری 
جشنواره اقوام و موزه کرج توسط این کمیسیون حدود 
چهار ماه گذشته تصویب شده اما تاکنون برنامه ریزی 

و اقدامی برای اجرای آن انجام نشده است.
او تاکید کرد: با گذشت حدود 8 ماه از انتخاب اینجانب 
به عنوان ناظر سازمان هنوز دعوتنامه ای بابت حضور 
در جلسه هیئت مدیره دریافت نکرده ام و در این مدت 

فقط رونوشت یکی از جلسات را دریافت کرده ام.
خستو در پایان گفت: به عنوان نماینده مردم خود را 
موظف به پیگیری مطالبات مردم می دانم و ناراحت 
هستم که چرا یک هنرمند برای گرفتن حق الزحمه 

خود ماه ها باید به دنبال هزینه باشد و تحقیر هم شود.

بنیان های بدی در حوزه فرهنگی کرج گذاشته
 شده است

محمدحسین خلیلی اردکانی نیز گفت: باید منتقدان 
فرهنگی شهر را فرا بخوانیم تا ایرادات و اشکالات این 
حوزه مورد تحلیل و تجزیه قرار بگیرد و سپس برای آنها 

دنبال علاج و راهکار باشیم.
 او افزود: من در زمان مدیریت قبلی سازمان فرهنگی 
شهرداری کرج عرصه های مختلف عملکردی سازمان را 
در مقیاس آنچه هست و آنچه باید باشد مورد ارزیابی 
قرار داده ام که نتایج آن در قالب نطق پیش از دستور 
و گزارش به اطلاع سازمان و هم به اطلاع همکاران 
محترم و رسانه ها و افکار عمومی رسید و امیدوارم که 
خروجی عملکرد سازمان با دغدغه های اعضای محترم 

سازگاری داشته باشد.
خلیلی اردکانی ادامه داد: بنده در این خصوص با چند 
کلانشهر صحبت و مذاکره داشته ام تا به راهکارهای 
کرد  هزینه  فرهنگی،  های  برنامه  غنای  برای  بهتر 
مناسب تر بودجه و در نهایت جلب نظر شهروندان به 
ویژه هنرمندان عزیز دست پیدا کنیم که مطالب آماده 
انتقال به سازمان فرهنگی شهرداری کرج است و انتظار 
می رود این مجموعه با بهره مندی از نیروهای کیفی و 

توجه به انتقادات عملکرد بهتری را ارائه کند.
شورای  ارتباطات  و  هنر  کمیسیون  عضو  گفته  به 
اسلامی شهر کرج، عملکرد فرهنگی مدیریت شهری 
باید به گونه ای باشد که برای خروج از معضلات راهکار 
ارائه کند، متاسفانه سیستم مدیریت گاه به قدری کُند 
پیش می رود که هیچ اقدام قابل توجهی در مدیریت 

شهری دیده نمی شود.
خلیلی اردکانی در پایان سخنان خود گفت: مگر مناطق 
ده گانه شهرداری کرج بودجه مستقل فرهنگی ندارند 
پس چرا به سمت ایجاد پویایی فرهنگی در شهر حرکت 
نمی کنیم؟  جلسات کارشناسی ما باید خروجی داشته 
اصلاح  در  ریزی  برنامه  و  ها  نتایج صحبت  و  باشد 
عملکردها نمود پیدا کند، باید دلسوزان و دغدغه مندان 
و هنرمندان و صاحب نظران فرهنگی را به جلسات 
دعوت کنیم تا آنها نقادی و راهکار ارائه کنند. بی شک 
روح جلسه امروز کمیسیون دلسوزانه است و امیدوارم 

که جلسات نظارتی تداوم داشته باشد.

مدیریت شهریگزارش
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اعضای هیئت هندبال استان 
تهران معرفی شدند

با حضور محسن خادمی رئیس هیئت  ای  طی جلسه 
هندبال استان تهران اعضای این هیئت معرفی شدند.

به گزارش »دنیای هوادار«، در این جلسه رئیس هیئت 
هندبال استان تهران گفت: اگر پیشرفتی در ورزش صورت 
بگیرد بی شک پیشکسوتان و مربیان نقش اصلی را در آن 
ایفا کرده اند و ورزش هندبال در استان تهران هم چه در 
بخش آقایان و چه بانوان از ظرفیت های خوبی برخوردار 
است و با یک برنامه ریزی مناسب و استفاده از تجربیات 
پیشکسوتان و مربیان با دانش با استان و دلسوزان این 
رشته می توان از شرایط فعلی به نقطه ای مطلوب تر رسید 

که نام تهران بیش از پیش در ورزش کشور دیده شود.
و  تعالی  مسیر  در  آنچه  داشت:  اظهار  خادمی  محسن 
پیشرفت خلل ایجاد می کند پرداختن به حاشیه می باشد 
و می بایست تمام توجهمان برای رسیدن به هدف به 

متن باشد.
وی ادامه داد: اولین اولویت ما در شروع فعالیت حضور 
این  در  و  است  هندبال  برتر  لیگ  در  تهرانی  تیم  یک 
خصوص پیگیری و رایزنی های زیادی را انجام داده ایم 
و امیدواریم به زودی شاهد نهایی شدن این اقدام باشیم 
که قطعا ثمرات بسیار مثبتی را برای هندبال کشور خواهد 

داشت.
در ادامه این جلسه اعضای هیئت معرفی شده و احکام 
خود را با حضور محسن خادمی رئیس و روح الله اکرمی 
نیا دبیر هیئت و همچنین حسن پروانه و جلال کوزه گری 
از چهره های ماندگار هندبال تهران و کشور دریافت کردند.
بر این اساس مریم یوسفی سرپرست نایب رییس بانوان، 
تقی ناری سرپرست کمیته پیشکسوتان، مهدی فراهانی 
زاده  آموزش، حمید حسین  و  مربیان  کمیته  سرپرست 
کمیته  سرپرست  خاکپور  اکبر  داوران،  کمیته  سرپرست 
مسابقات، رضا فتوت کریمی سرپرست کمیته اقتصادی 
و بازاریابی، احمد آذرنیا سرپرست کمیته انضباطی، علی 
قدرتی  سعیده  استعدادیابی،  کمیته  سرپرست  غفاری 
سرپرست  میری  حاج  اصغر  ساحلی،  کمیته  سرپرست 
کمیته همگانی، مریم کریمیان سرپرست کمیته دانش 
آموزی و دانشجویی و پژمان منصوری سرپرست کمیته 
فرهنگی و مدیر روابط عمومی این هیئت معرفی شدند 
ضمنا آقای حسن پروانه عضو هئیت رئیس هیت هندبال 
استان تهران و آقای روح الله اکرمی نیا دبیر هیئت و آقای 
خادمی رئیس هیئت هندبال استان تهران و آقای جلال 

کوزه گری در عکس حضور دارند.

مدیرکل ورزش کارگران گفت: اولین همایش ملی ورزش در 
محیط کار در 6 محور مهرماه امسال از سوی اداره کل امور 
ورزشی معاونت فرهنگی و اجتماعی وزارت تعاون کار و 
رفاه اجتماعی و با همکاری دانشگاه علامه طباطبایی برگزار 

خواهد شد.
مهندس فرزاد حیدری در گفت و گوی اختصاصی با »دنیای 
هوادار« افزود: محورهای این همایش شامل مدیریت ورزش 
در محیط کار، فیزیولوژی ورزشی در محل کار، آسیب شناسی 
ورزش در محیط کار، حقوق ورزش کارکنان در محل کار 
جامعه شناسی ورزشی در محل کار، و روانشناسی ورزشی در 
محل کار خواهد بود. آخرین مهلت ارسال و چکیده مقالات 

17 تیرماه خواهد بود.
این همایش ملی مهرماه 99 در مجموعه ورزشی تلاش برگزار 
خواهد شد که جزئیات و زمان دقیق آن به زودی از سوی 

اداره کل ورزش کارگران اعلام می شود.
وی به فعالیت ورزش کارگران در ایام تعطیلی و برنامه های 
ویژه دوره کرونا و اهداف آینده این اداره کل در پساکرونا  
اشاره کرد و افزود: دو محور عمده را مد نظر قرار دادیم و 
هدف گذاری کردیم که از این فرصت به دست آمده برای 
بردن ورزش به دل خانواده های کارگری اقدام کنیم و فکر 
می کنم راه جدیدی را فراروی ما قرار داد؛ چرا که اکنون با 
جمع آوری بانک جامع اطلاعات کارگران سراسر کشور سعی 
می کنیم این ارتباط به وجود آمده در بستر فضای مجازی را 
همچنان ادامه دهیم چون تندرستی و نشاط خانواده هاست 

که سلامت  کارگران را تضمین می کند.
حیدری گفت: همه ساله در هفته کارگر جشنواره های بزرگ 
و سراسری خانوادگی را در تمامی نقط کشور برگزار می کردیم 
و البته خیلی همه شور و اشتیاق کارگران زیاد بود ولی تمام 
تلاش ما بر تداوم جشنواره های خانوادگی در ابعاد منطقه 
ای و استانی و شهرک های صنعتی و مناطق کارگر نشین 
است که بستر فضای مجازی این فرصت را به همکاران ما 
داده است تا پس از این و در شرایط عادی هم با خانواده 

کارگران ارتباط دائمی برقرار باشد.
ضمن اینکه در همین گذرگاه مسابقاتی مثل دارت و شطرنج 
و آمادگی جسمانی را از طریق فضای مجازی برگزار کردیم 
و هر استان به تناسب شرایطی که حاکم بود توانستند این 
مسابقات را برگزار کنند و پاسخ خوبی هم گرفته ایم و این 
نیز یک فرصت است تا مسابقات رکوردی و انفرادی را از 

ادامه دهیم و  طریق همین فضای مجازی 
مزایای فراونی دارد.

البته که از ورزش های میدانی غافل 
نیستیم و طرح ورزش و نهادینه کردن 
آن در فضای کارگاه و محیط کار در 
پایانی  های  تست  و  آزمایش  حال 
است و امیدوارم با استفاده از همین 
فضا و کمک رسانه ها به خصوص 
رسانه ملی بتوانیم فرهنگ ورزش 
کارگری را تا جایی ارتقاء دهیم 
کار  شروع  از  قبل  کارگر  که 
به  به ورزش  همانند صبحانه 
نگاه  اولیه  نیاز  یک  عنوان 
کند که اگر همین ماموریت 

را بتوانیم به انجام برسانیم جامعه ای سلامت و پرنشاط 
خواهیم داشت ضمن اینکه شعار سال که جهش تولید از 
سوی رهبری نامگذاری شده نیز با سلامت و نشاط کارگران 

محقق خواهد شد.
حیدری به بخش دوم فعالیت دو ماهه )نیمه دوم اسفند 
ماه تا نیمه اول اردیبهست ماه( اشاره کرد و گفت: برخی از 

ورزشگاه های کارگری نیاز به بازسازی و مرمت داشت.
مدت ها بود در تلاش برای جذب سرمایه برای تعمیرات 
آقایان  همت  با  که  بودیم  خود  های  ورزشگاه  اساسی 
صادقی فر معاون فرهنگی و اجتماعی، دکتر دادکان و دکتر 
شجاعی برهان مشاوران وزیر و البته دستور مستقیم جناب 
شریعتمداری وزیر محترم مبلغ قابل توجهی برای بازسازی 
بزرگ ترین و قدیمی ترین ورزشگاه کارگری در جنوب شهر 
تهران از همان نیمه اسفند آغاز شد و الان آماده بهره برداری 
است و منتظریم دستور بازگشایی کامل امکان ورزشی صادر 
شود تا مراسم افتتاحیه آن را با حضور مقامات ارشد وزارت 
تعاون کار و رفاه اجتماعی و وزارت ورزش و سایر نهادها 

برگزار کنیم.
ورزشگاه معتمدی دقیقا نیم قرن پیش توسط وزارت کار 
وقت احداث و نگهداری شده اما تعمیرات و بازسازی اساسی 
نشده بود از این رو زمین چمن فوتبال این مجموعه به 
اضافه سالن ویژه رزمی، آکادمی بزرگ و مجهز کشتی، سالن 
بدنسازی، سالن بانوان، زمین های استاندارد پتانک، خوابگاه 
و غذا خوری و سالن اصلی و بزرگ که نماد مجموعه های 
ورزش کارگران می باشد به شکل اساسی بازسازی و نوسازی 

شده است.

حیدری گفت: مستحضر هستند عزیزان که آکادمی کشتی 
ورزشگاه کارگران بهترین و مجهزترین آکادمی در ایران است 
که با مدیریت پهلوان اکبر فلاح اداره می شود و یک نوسازی 
زیبایی در آن صورت گرفت که حاج محمدرضا طالقانی در 
دهه فجر که برای بازدید از این آکادمی به مجموعه آمدند ابراز 
کردند که نظیر این آکادمی در ایران نداریم و به گفته خود 
ایشان که از بزرگان کشتی هستند آکادمی کشتی کارگران 
شهید معتمدی سالانه چندین قهرمان نوجوان و جوان را به 

باشگاهها و تیم های ملی معرفی می کند.
وی ادامه داد: از طرفی سالن رزمی که ویژه ورزش های رزمی 
باشد در ایران نداریم و اکنون با تایید فدراسیون رزمی در 
مجموعه شهید معتمدی آماده بهره برداری است، موتورخانه 
ها به طور کامل تعمیر و مرمت و تعویض شد و ضمن 
اینکه خوابگاه هم در حال آماده سازی است اما زمین چمن 
برای فصل جدید می تواند پذیرای مسابقات متعدد رده های 
نوجوانان و جوانان کشوری و لیگ باشد که انشالله در یک 
فرصت مقتضی به زودی با انجام یک دیدار فوتبال بین تیم 
های خبرنگاران با منتخب پیشکسوتان کارگر افتتاح خواهد 

شد.
اجتمای  رفاه  و  کار  تعاون  وزیر  از  قدردانی  با  حیدری 
کارگری  ورزشگاه  بازسازی  برای  بودجه  تخصیص  بابت 
شهید معتمدی گفت: آقای دکتر صادقی فر به واقع برای 
بازسازی این مجموعه و توجه به ورزش کارگری خیلی 
همراه ورزش کارگری است و البته حضور مشاوران محترم 
وزیر آقای دکتر شجاعی برهان و آقای دکتر دادکان هم 
نعمتی برای ورزش کارگران است که همیشه و در همه 
حال به توسعه زیرساخت های ورزش کارگران کمک های 
اقتصادی  برخی موانع  با وجود  اگر  و  فراوان می کنند 
ورزش ها و جشنواره ها و همایش های خانوادگی کارگری 
طی این دو سال بسیار گسترش یافته مدیون تلاش ها 
و مساعدت های ایشان و البته همکاران خوبم در اداره 
کل ورزش کارگران و مدیریت و پرسنل مجموعه کارگری 
شهید معتمدی و همه مجموعه های ورزشی و تفریحی 

در سراسر کشور است.
وی در پایان با خداقوت به مدیران و پرسنل تمامی 270 
مجموعه ورزشی و تفریحی و فرهنگی کارگران در 
سراسر کشور گفت: به واقع اداره امور اماکن 
یک  احداث  از  تر  دشوار  مراتب  به  ورزشی 
مجموعه است و از آن جا که این مجموعه 
ها از طریق هیئت امنا اداره می شوند و 
هزینه ها و مخارج خود را باید از طریق 
درآمدزایی تامین کنند در این دو ماه 
اخیر واقعا ایثار کرده اند و از پرسنل 
تمامی مجموعه ها نهایت قدردانی 
را داریم و انشالله با بازگشایی 
و  شور  شاهد  ها  مجموعه 
دوباره  اشتیاق  و  شوق 
خانواده کارگران و پرسنل 

مجموعه ها باشیم.

گفت و گو

»مدیرکل ورزش کارگران« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:

بزرگترین و کهن ترین ورزشگاه کارگری آماده بهره برداری است
اولین همایش ملی ورزش در محیط کار برگزار می شود

دو محور عمده را مد نظر قرار دادیم و هدف گذاری کردیم که از این فرصت به 
دست آمده برای بردن ورزش به دل خانواده های کارگری اقدام کنیم و فکر می کنم 
راه جدیدی را فراروی ما قرار داد؛ چرا که اکنون با جمع آوری بانک جامع اطلاعات 
کارگران سراسر کشور سعی می کنیم این ارتباط به وجود آمده در بستر فضای 
مجازی را همچنان ادامه دهیم چون تندرستی و نشاط خانواده هاست که سلامت  

کارگران را تضمین می کند.

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

خبر
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 شرکت پرهون خاک کاسپین شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 34146 و شناسه ملی 14003914822 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 
1398/12/02تصمیمات ذیل اتخاذ شد : 1 - تعداد اعضای هیئت مدیره از 4 نفر به 3 نفر کاهش یافت و در نتیجه ماده مربوطه اساسنامه به شرح فوق اصلاح گردید. 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج )837290(

شرکت پرهون خاک کاسپین شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 
34146 و شناسه ملی 14003914822 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی 
عادی بطور فوق العاده مورخ 1398/12/01  تصمیمات ذیل اتخاذ شد : الف( 
انتخاب اعضاء هیئت مدیره: 1- خانم گل ناز محمدی کد ملی 1531468144 
)از شرکاء( 2- آقای جواد مهرچی گاوگانی کدملی 0310353491 )از شرکاء( 
به سمت  از شرکاء(  )خارج  کدملی 4240185866  نجفی  خانم سحر   -3
انتخاب شدند ب( تعیین  اعضای هیئت مدیره شرکت بمدت نامحدود 
سمت هیئت مدیره : 1- آقای جواد مهرچی گاوگانی کدملی 0310353491 
ناز  و عضو هیئت مدیره 2- خانم گل  عامل  به سمت مدیر  )از شرکاء( 
محمدی کد ملی 1531468144 )از شرکاء( به سمت رئیس هیئت مدیره 
به سمت  از شرکاء(  )خارج  کدملی 4240185866  نجفی  خانم سحر   -3
نائب رئیس هیئت مدیره برای مدت نامحدود انتخاب شدند. ج( تعیین 
دارندگان حق امضاء : امضاء کلیه اوراق واسناد بهادار و تعهدآور شرکت 
از قبیل چک و سفته و برات و قراردادها و عقود اسلامی و اوراق عادی 
و اداری شرکت با امضاء مدیر عامل )آقای جواد مهرچی گاوگانی ( و یا 
رئیس هیئت مدیره )خانم گل ناز محمدی( همراه با مهر شرکت معتبر 

است. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات 
غیرتجاری کرج )837289(

 به موجب پرونده اجرایی کلاسه فوق ششدانگ یک قطعه زمین 
به مساحت ۱۶۲ متر مربع قطعه ۱۰۹ به پلاک شماره ۱۲۱۲ فرعی از 
۱۴۴ اصلی مفروز و مجزی شده از ۲۱۲ فرعی ذیل صفحه ۱۷۳ دفتر 
۹۳۷ ثبت و سند مالکیت بنام قربانعلی مرادی صادر گردیده سپس 
مع الواسطه برابر سند ۸۷۲۴۹ مورخ 82/04/27 دفترخانه ۲۷ کرج 
به اکبر ذوقی تبار منتقل و برابر سند رهنی شماره ۱۴۷۰۷۳ مورخ 
82/04/27 دفترخانه ۵۲ تهران در رهن بانک سپه قرار گرفته است. 
به نشانی کرج-حصارک بالا - خیابان شهید ساسانی - کوچه مسجد 
رسول اکرم )ضلع جنوبی کوچه گلسرخی( جنب مسجد .با حدود 
: شما به طول ۶ متر به قطعات ۹۷ و ۹۸ تفکیکی شرقا به طول 
۲۷ متر به دیوار قطعه ۱۰۸ تفکیکی جنوبا بطول ۶ متر به کوچه ۸ 
متری احداثی غربا به طول ۲۷ متر به دیوار قطعه ۱۱۰ تفکیکی که در 
مورخ 98/08/13 به مبلغ 7.290.000.000 ریال ارزیابی گردیده است 
توصیف اجمالی : ملک موصوف بصورت ویلایی بوده از ضلع جنوبی 
به کوچه ۸ متری محدود شده دارای یک ونیم طبقه ساختمان با 
قدمت تقریبی بالای ۱۷ سال که طبقه اول دارای یک اتاق خواب 

و هال و پذیرایی مربع شکل و آشپز خانه کوچک زیر راه پله ، کف 
موزائیک مفروش شده دیوارها وسقف کلا گچ و رنگ آمیزی شده با 
سرویس بهداشتی ایرانی و حمام دوش، سیستم گرمایشی بخاری 
گازی و سرمایش کولر آبی و نیم طبقه زیرین آن بصورت یک باب 
اتاق با مساحت تقریبی ۲۰ مترمربع و دستشوئی داخل حیاط با 
آبگرمکن و دارای آب و برق و گاز میباشد لک در تصرف استیجاری 
سید غضنفر حسینی می باشد که از آقای علی سجادی فر آن را اجاره 
نموده است با مبلغ ودیعه 240.000.000 ریال و مال الاجاره ماهیانه 
50.000 ریال از تاریخ  94/09/20 تا 95/09/20 کماکان در تصرف می 
باشد پلاک فوق از ساعت ۹ الی ۱۲ روز شنبه مورخ 99/03/10 در اداره 
اجرای ثبت کرج واقع در میدان ازادگان ابتدای خ مطهری از طریق 
مزایده به فروش می رسد. مزایده از مبلغ 7.290.000.000 ریال شروع 
و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدأ فروخته می شود. لازم به ذکر 
است پرداخت بدهی های مربوط به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب 
و یا حق اشتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد 
و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده 

اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده برنده 
مزایده است و نیز در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت هزینه 
های فوق از محل مازاد به برنده مزایده مسترد خواهد شد و نیم عشر 
و حق مزایده نقدأ وصول می گردد ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل 
رسمی گردد، مزایده روز اداری بعد از تعطیلی در همان ساعت و 
مکان مقرر برگزار خواهد شد. وطبق اعلاموکیل بستانکار پلاک مورد 
رهن فاقد بیمه میباشد .شایان ذکر است که شرکت در مزایده منوط 
به به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده 
ثبت وحضور خریدار با نماینده قانونی او در جلسه مزایده است برنده 
مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز 
از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که 
ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند 
مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد 
در این صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید 

می گردد. 98/801/ف
معاون اجرای اسناد رسمی کرج - قاسمی

شرکت تعاونی خدمات بهداشتی درمانی آرویج سلامت البرز درتاریخ 1398/12/14 به شماره ثبت 37743 به شناسه 
ملی 14009035773 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی 
میگردد. موضوع: انجام خدمات بهداشتی درمانی اخذ وام قرض الحسنه و سایر تسهیلات اعتباری از منابع بانکی و 
دیگر مؤسسات مالی اعتباری و اشخاص حقیقی و حقوقی دیگر. اخذ کمک و هدایای نقدی و غیرنقدی از دولت ، 
اشخاص حقیقی و یا حقوقی. تودیع وجوه به حساب سپرده بلندمدت و کوتاه مدت در بانکها. مشارکت با اشخاص 
حقیقی و حقوقی با اولویت تعاونی ها. مشارکت دادن اعضاء و خصوصاً مدیران تعاونی در دوره های آموزشی 
تخصصی برای ارتقای سطح تولید و خدمات. شماره مجوز 7557 مورخ 1398/11/30 اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی 
جنوب شهرستان کرج مدت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان البرز ، شهرستان کرج ، بخش مرکزی 
، شهر ماهدشت، محله شهر ماهدشت ، خیابان شهید بهشتی ، کوچه شهید فریبرز آرشیا]حافظ8[ ، پلاک 27 ، طبقه 
همکف کدپستی 3189945746 سرمایه شخصیت حقوقی: 10,500,000 ریال منقسم به 7 سهم 1500000 ریالی که مبلغ 
10500000 ریال توسط سهامداران طی گواهی شماره 1132-4108 مورخ 98/11/12 بانک توسعه تعاون شعبه محمدشهر 
پرداخت گردید. اولین مدیران : خانم فریبا پورنورعلی به شماره ملی 0323458645 و به سمت عضو هیئت مدیره و 
به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت 3 سال آقای عمران میرزامحمدی به شماره ملی 0323699898 و به سمت 
عضو هیئت مدیره - عضو علی البدل به مدت 3 سال خانم سیمین پورسامان به شماره ملی 1829468553 و به 
سمت عضو هیئت مدیره و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره و به سمت مدیرعامل به مدت 3 سال خانم سارا 
پورسامان به شماره ملی 1829550519 و به سمت عضو هیئت مدیره و منشی هیئت مدیره به مدت 3 سال خانم 
رقیه عبازاده به شماره ملی 5569805362 و به سمت عضو هیئت مدیره - عضو علی البدل به مدت 3 سال دارندگان 
حق امضا : کلیه قراردادها و اسناد رسمی و تعهد آور بانکی از قبیل چک , سفته, برات و اوراق بهادار پس از تصویب 
هیئت مدیره با امضای ثابت سیمین پورسامان مدیرعامل بطور ثابت و امضای خانم فریبا پورنورعلی )رئیس هیئت 
مدیره( و مهر شرکت معتبر است و اوراق عادی و نامه ها با امضای سیمین پورسامان مدیرعامل و مهر تعاونی معتبر 
خواهد بود. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه بازرسین : خانم سیده سمیه زمانی با کدملی 3309805727 به 
سمت بازرس اصلی و خانم سمیرا احمدی با کدملی 3379984744 به سمت بازرس علی البدل برای مدت یکسال 

مالی انتخاب شدند. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج )837286(

شرکت تعاونی زیست حیات البرز درتاریخ 1399/02/13 به شماره ثبت 37947 به شناسه ملی 14009112200 ثبت و امضا 
ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. موضوع : تولید و توزیع کود آلی و 
تکثیر حشرات و پرندگان و خزندگان زمینی واردات مواد و تجهیزات مورد نیاز مرتبط با فعالیت شرکت، صادرات محصولات 
تولید شده )براساس مجوزهایی که اخذ خواهد شد( اخذ وام قرض الحسنه و سایر تسهیلات اعتباری از منابع بانکی و دیگر 
مؤسسات مالی اعتباری و اشخاص حقیقی و حقوقی دیگر. اخذ کمک و هدایای نقدی و غیرنقدی از دولت ، اشخاص 
حقیقی و یا حقوقی. تودیع وجوه به حساب سپرده بلندمدت و کوتاه مدت در بانکها. مشارکت با اشخاص حقیقی و حقوقی 
با اولویت تعاونی ها. مشارکت دادن اعضاء و خصوصاً مدیران تعاونی در دوره های آموزشی تخصصی برای ارتقای سطح 
تولید و خدمات. شماره مجوز 105 مورخ 99/1/31 اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی غرب شهرستان کرج مدت : از تاریخ 
ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان البرز ، شهرستان کرج ، بخش مرکزی ، شهر کمالشهر، محله رضوانیه ، خیابان 
16 متری امام صادق )ع( ) ثمره( ، خیابان پنجم ، پلاک 116 ، طبقه همکف ، واحد شرقی کدپستی 3199916984 سرمایه 
شخصیت حقوقی : 10,500,000 ریال منقسم به 1 سهم 1500000 ریالی که مبلغ 3500000 ریال توسط سهامداران طی گواهی 
شماره 519/1721 مورخ 10/12/98 بانک توسعه تعاون پرداخت و مابقی در تعهد سهامداران می باشد. اولین مدیران : آقای 
امیرمهدی عبدالهی مهر به شماره ملی 0311559689 و به سمت عضو هیئت مدیره و به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت 
3 سال آقای جواد عبدالهی مهر به شماره ملی 0320076237 و به سمت عضو هیئت مدیره و منشی هیئت مدیره به مدت 
3 سال خانم مرجان قدره چی محمره به شماره ملی 1820050203 و به سمت عضو هیئت مدیره - عضو علی البدل به مدت 
3 سال آقای مهران قدره چی محمره به شماره ملی 1820148564 و به سمت عضو هیئت مدیره و به سمت نایب رئیس 
هیئت مدیره و به سمت مدیرعامل به مدت 3 سال خانم معصومه قدره چی محمره به شماره ملی 1828016421 و به سمت 
عضو هیئت مدیره - عضو علی البدل به مدت 3 سال دارندگان حق امضا : کلیه قراردادها و اسناد رسمی و تعهد آور بانکی 
از قبیل چک , سفته, برات و اوراق بهادار پس از تصویب هیئت مدیره با امضای ثابت مهران قدره چی محمره مدیرعامل 
بطور ثابت و یکی از دو امضای آقای امیرمهدی عبدالهی مهر رئیس هیئت مدیره و مهر شرکت معتبر است و اوراق عادی و 
نامه ها با امضای مهران قدره چی محمره مدیرعامل و مهر تعاونی معتبر خواهد بود. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه 
بازرسین : آقای ناصر قدره چی محمره با کدملی 1827891866 به سمت بازرس اصلی و آقای وحید گل محمدی با کدملی 

0310313961 به سمت بازرس علی البدل برای مدت یکسال مالی انتخاب شدند. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج )837285(

شرکت مهندسی طرح تدبیر توسعه پویا شرکت با مسئولیت محدود به شماره 
ثبت 13530 و شناسه ملی 10100513628 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی 
عادی بطور فوق العاده مورخ 1397/12/06 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : -خانم 
مرضیه اشرفی قشونی اصل به شماره ملی 0451252144 به عنوان نایب رئیس 
هیئت مدیره و عضو هیئت مدیره -آقای سعید علی محمدی به شماره ملی 
0320377490 به عنوان مدیرعامل ورئیس هیئت مدیره وعضو هیئت مدیره 
- آقای وحید علی محمدی به شماره ملی0322362792 به عنوان عضو هیئت 
مدیره )خارج ازشرکاء( برای مدت نامحدود انتخاب شدند ب( حق امضاء کلیه 
اسناد واوراق بهادار وبانکی وتعهدآور ازقبیل چک سفته وبروات وسایر مکاتبات 
عادی واداری وقراردادها وعقود اسلامی با امضاء آقای سعید علی محمدی به 
شماره ملی 0320377490)باعنوان مدیرعامل ورئیس هیئت مدیره ( همراه با مهر 

شرکت معتبر می باشد وماده مربوطه در اساسنامه شرکت اصلاح گردید. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات 
غیرتجاری کرج )837288(

آگهی تغییرات شرکت تولیدی سازه های استیل قاصدی شرکت سهامی خاص 
به شماره ثبت 22797 و شناسه ملی 10190041735 به استناد صورتجلسه مجمع 
عمومی عادی سالیانه مورخ 1399/02/14 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقایان 
علی قاصدی نیکجه با کد ملی 0492241147 بسمت عضو هیئت مدیره و رئیس 
هیئت مدیره و محمد قاصدی نیکجه با کد ملی 0035425581 بسمت عضو 
هیئت مدیره و نایب رئیس هیئت مدیره و خانم هاجر محدثی با کد ملی 
0383694418 بسمت عضو هیئت مدیره و مدیر عامل برای مدت دو سال 
انتخاب گردیدند . - کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهدآور شرکت از قبیل چک ، 
سفته ،بروات ،قراردادها و عقود اسلامی با امضاء مدیر عامل همراه با مهر شرکت 
معتبر می باشد - خانم سمیرا دولت آبادی با کد ملی 0010412514 بسمت بازرس 
اصلی و خانم سمیرا تیموری با کد ملی 4440002137 به عنوان بازرس علی البدل 

برای یک سال مالی انتخاب گردید. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات 
غیرتجاری کرج )837287(

آگهی تغییرات  آگهی تغییرات 
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با   اگرچه طرفین ماجرا تلاش می کنند ضمن بازی 
در پشت کلمات  را  اختلاف  نوعی موضوع  به  واژگان 
بین  اختلاف  که  است  این  واقعیت  اما  کنند  پنهان 
سرمربیان تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی با مسئولان 
فدراسیون غیر قابل کتمان است این مهم اگرچه در 
برنامه تلویزیونی جمعه شب به شیوه مبهم بیان شد 
و هریک از طرفین سعی کردند مسئله را صرفا تا حد 
اختلاف سلیقه تنزل دهند اما کیست که نداند برخی 
تعارفات معمول سرپوشی است بر اختلافاتی که شاید 
از مدت ها قبل وجود داشته و در مقطع کنونی مجال 
ظهور پیدا کرده است. »غلامرضا محمدی« و »محمد بنا« 
طبق نظر وزارت ورزش و به هنگام سرپرستی »حمید 
بنی تمیم« در فدراسیون به خدمت فراخوانده شدند. 
این دو نفر بی علاقه نبودند که همین بنی تمیم پیروز 
انتخابات باشد زیرا او به دلایلی در نحوه عملکرد مربیان 
یادشده دخالت نمی کرد.  بی گمان دبیر موضوع بنا و 
محمدی اطلاع داشت و چه بسا همین مسئله کم و 
بیش ذهن او را به خود مشغول کرده است. با تمام این 
احوال رییس فدراسیون خوب می دانست بروز هرگونه 
سوءتفاهم با محمدی و بنا در حالی که المپیک نزدیک 
است قابل دفاع نخواهد بود. اکنون اما تاخیر یک ساله 
المپیک برخی معادلات پیشین را در هم ریخته و به 
است.  گرفته  را  ظاهری  همدلی  جای  سوءظن  نوعی 
انتشار یک پیام کوتاه از سوی آقای خاص کشتی در 
تقویت  کشتی  اهالی  نزد  را  ظن  این  مجازی  صفحه 
کرده که با توجه به شرایط حاضر، وی انگیزه لازم برای 
ماندن ندارد ولو اینکه گفته شود حمید سوریان کشتی 
پشتیبان  فدراسیون  رئیس  نایب  و  بنا  محبوب  گیر 
سرمربی تیم ملی فرنگی است. بگذریم از اینکه با توجه 

به وضعیت حال حاضر کشتی چه بسا شخص حمید 
سوریان نیز خسته شده باشد! بنا براین به نظر می رسد 
چرخه ای که فدراسیون کشتی برای انتخاب نفرات تیم 
ملی ارائه کرده به نوعی چرخه برکناری سرمربیان را در 
اذهان تداعی می کند. صرف نظر از اینکه در مجادلات و 
یا به قول برخی، مباحث اخیر بین فدراسیون و سرمربیان 
کشتی آزاد و فرنگی کدام یک از دو طرف صاحب حق 
هستند یک نکته را نمی توان از نظر دور داشت که اقدام 
به ایجاد اختلاف و یا هرگونه ضعف در ارکان تیم های 

ملی و خدشه دار شدن مسیر حرکت آینده کشتی به 
هر شکل ممکن سهوی یا عمدی خطای جبران ناپذیر 

خواهد بود.

مدیریت پر حرف و حدیث کشتی

نگاهی به حدود ۱۰ ماه فعالیت »علیرضا دبیر« در مقام 
ریاست فدراسیون و بررسی عملکرد وی طی این مدت، 
بیانگر آن است که نمی توان رابطه معنا داری میان  اقتدار 
و توانایی وی در دنیای قهرمانی و عرصه مدیریت پیدا کرد. 

به سخن دیگر طی این مدت، اقدام موثر و مفیدی که بتوان 
آن را همسنگ نام و جایگاه یک چهره شاخص کشتی و 
قهرمان المپیک ارزیابی کرد به چشم نمی خورد روشن است 
که علم مدیریت دارای فاکتورهای فراوانی است که از آن 
جمله می توان به شکیبایی در پیشبرد امور، عمل به وعده، 
توازن در گفتار و عمل، ثبات در تصمیم گیری، به کارگیری 
حداکثری نیروهای توانمند، پرهیز از فرد و گروه گرایی، ایجاد 
انگیزه و نشاط در میان همکاران، برقراری رابطه دوستانه با 
عوامل و کارگزاران در راستای پیشبرد اهداف، نقدپذیری، بهره 
مندی از دیدگاه های متنوع و... اشاره کرد. بی تردید چنانچه 
هر کدام از مدعیان مدیریت نسبت به این فاکتورها کم 
توجه باشند، در مسیر حرکت و اعمال مدیریت با مشکلات 
و موانع متعدد رو به رو خواهند شد.  عزل و نصب مداوم 
افراد، توجه به امور پیش پا افتاده و مشورت با کم تجربه ها 
آفت مدیریت های کلان است. فدراسیون کشتی به عنوان 
مدعی اولی در ورزش کشور به مدیری در سطح و اندازه های 
واقعی خود نیاز دارد. تردیدی نیست هرگاه فردی با ویژگی 
های یاد شده و اقتدار کافی سکان هدایت را در دست داشته 
باشد می توان به موفقیت های آینده امیدوار بود در غیر 
این صورت باید تدبیر دیگری اندیشیده شود. رقابت های 
جهانی و آسیایی کشتی و نتایج آن به ما یادآور شد تا به 
خاطر داشته باشیم هنوز از قله جهانی چند پله عقب تر 
هستیم . هنوز نمی توان با اطمینان گفت با سهمیه کامل 
در هر دو رشته به المپیک خواهیم رفت.  هنوز در اتحادیه 
جهانی و کنفدراسیون آسیا جا پای قابل اعتنایی نداریم.  در 
بعد پشتوانه ها، بودجه، نیروی انسانی، کمیت و کیفیت، 
مقوله مذموم دوپینگ، و بسیاری موارد دیگر نیاز به کار و 
تلاش داریم. این همه کم و کاستی به ما نهیب می زند تا 
کمربندها را محکم تر ببندیم و طرح های کلان ارائه کنیم.  
سر فرو بردن در امور هیات های استانی، تلاش برای یک 
دست کردن آن ها، طرد و نفی منتقدین، و درنگ در گذشته 
به جای نگاه به آینده، مسیر ما را از رسیدن به نقطه مطلوب 
دور خواهد کرد. این مختصر را صرفا به شرط بلاغ ذکر 
کردیم تا اشارتی باشد به این واقعیت که اگر امروز با اتخاد 
سیاستی در جمع کادر فنی تیم های ملی تشتت ایجاد می 
شود به این مفهوم است که باز گردیم و در سیاست های 

راهبردی خود تغییر ایجاد کنیم.

منهای فوتبال

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

چرخه انتخابی یا چرخه برکناری سرمربیان کشتی؟

دختر المپیکی تیم ملی تیراندازی ایران گفت: بسیاری از 
کشورها تمرینات متمرکز را آغاز کرده و با توجه به تعداد 
محدود ملی پوشان تیراندازی با برنامه ریزی و تدابیر درست 
بهداشتی، ما نیز می توانیم اردوهای متمرکز را آغاز کنیم و 
با اشاره به شیوع گسترده کرونا گفت:»هر محدودیتی می 

تواند فرصت هم تلقی شود«
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرناف »نجمه  خدمتی« 
روز گذشته با اعلام این مسئله افزود: اواخر بهمن ماه از 
مسابقات آزاد تیراندازی در دانمارک به ایران برگشتیم و قرار 
شد پس از یک هفته استراحت سر تمرینات حاضر شویم 
و اواخر اسفند ماه راهی نخستین مرحله جام جهانی در 
دهلی نو شویم.  شیوع کرونا موجب لغو مسابقات جهانی 
و متعاقب آن تمرینات تیم ملی شد اما تمرینات از همان 
اسفند ماه به صورت غیر متمرکز و به شکل آنلاین با نظارت 

کامل »الهام هاشمی« سرمربی تیم ملی آغاز شد.
دارنده مدال طلای بازی های آسیایی ۲۰۱۴ اینچئون اظهار 
المپیک  مسابقات  لغو  اعلام  با  و  عید  از  پس  داشت: 

۲۰۲۰ توکیو از شدت تمرینات ما کاسته شد و از اواخر 
فروردین ماه، تمرینات آنلاین به صورت تصویری در حال 
انجام است، اما تمرینات آنلاین با اردوهای تیم ملی بسیار 
متفاوت است.   در این تمرینات امکان شلیک واقعی وجود 
ندارد و از سوی دیگر به لحاظ ابعاد باید در فواصل ۱۰ و ۵۰ 
متری تمرینات انجام شود اما با توجه به فضای موجود 
در خانه، به طور قطع این امر بر روند آماده سازی نیز اثر 

گذار است.
این تیرانداز که نخستین سهمیه المپیک توکیو را برای 
تمرین  افزود:  است،  کرده  را کسب  ایران  ورزشی  کاروان 
تیراندازی در خانه مثل بیشتر رشته های ورزشی کار ساده ای 
نیست و معتقدم با اتخاذ برنامه های حساب شده و برخی 
تدابیر از جمله کاهش رفت و آمد ملی پوشان از اردو به 
بیرون و بالعکس می توانیم به صورت متمرکز در کمپ تیم 

ملی تمرینات خود را دنبال کنیم.
رنکینگ  کاهش  آیا  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  وی 
تیراندازان، تاثیری بر روند شرکت آنان در مسابقات جهانی 

یا المپیک دارد یا خیر؟ گفت:  رنکینگ بحثی مستقل از 
آماده سازی و توانمندی تیراندازان است و از قوانین خاصی 
افزایش  و  امتیاز  کسب  برای  تیراندازان  می کند.  پیروی 
رنکینگ خود باید در چند مسابقه جهانی و مسابقات دیگر 
شرکت کنند تا امتیاز رنکینگ آنان افزایش یابد. البته با 
توجه به اینکه سهمیه المپیک را کسب کرده ام، رنکینگ 
برای کسانی  اما  ندارد  المپیک  تاثیری بر حضور من در 
که قصد دارند از طریق امتیاز رنکینگ، سهمیه بگیرند این 

مساله اهمیت زیادی دارد.
این تیرانداز جوان در خصوص دلایل کاهش رنکینگش در 
رده بندی جهانی گفت:  اردیبهشت سال گذشته من افتخار 
کسب نخستین سهمیه المپیکی کشورمان را داشتم و به 
همین دلیل و برای دادن شانس کسب سهمیه به سایر 
نفرات تیم ملی، به برخی مسابقات اعزام نشدم و یا در 

ترکیب اصلی نبوده و در ذخیره )ام کیو اس( قرار داشتم.
خدمتی اظهار داشت: به طور قطع همانطور که تمرینات 
خود را به صورت آنلاین دنبال می کنیم، رقبا نیز با استفاده 
بهتری  امکانات  با  تمرین  در حال  ایجاد شده  از فرصت 
هستند و ای کاش مسوولان ورزش با توجه به تعداد کم 

ملی پوشان، امکان تمرین متمرکز را برای این رشته فراهم 
کنند.

وی در خصوص مشکل همیشگی تیراندازان ایرانی یعنی 
کمبود فشنگ نیز خاطر نشان کرد:  این مشکل جدیدی 
تقریبا  و  بودیم  مواجه  این مشکل  با  و همیشه  نیست 
همه تیراندازان با این شرایط عادت کرده اند و شاید همین 

سختی ها موجب توانمندی بیشتر ما شده است.
عادی تر  صورت  افزود:  در  توکیو  المپیک  سهمیه  دارنده 
شدن شرایط و فراهم کردن فضاهای تمرینی برای حضور 
تیراندازان،  امیدواریم مسوولان و فدراسیون، همانطور که 
تلاش  اسلامی  پرچم جمهوری  برافراشته شدن  برای  ما 
می کنیم، آنان نیز برای تامین فشنگ و امکانات مورد نیاز 
تلاش کنند تا به امید خدا شانس ما برای کسب سکو و 

مدال در المپیک افزایش یابد.
پایان گفت:  هر محدودیتی می تواند فرصت  در  خدمتی 
هم تلقی شود، در سال های اخیر به صورت بسیار طولانی 
در اردوها حضور داشتیم و زمان کافی برای بودن در کنار 
این فرصت  با شیوع کرونا  اکنون  را نداشتیم  و  خانواده 

فراهم شده تا مدت بیشتری را با خانواده سپری کنیم.

»نجمه خدمتی«: هر محدودیتی می تواند فرصت هم تلقی شود

بانوان

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

شب  جمعه  تلویزیونی  برنامه  در  اگرچه 
به شیوه مبهم بیان شد و هریک از طرفین 
سعی کردند مسئله را صرفا تا حد اختلاف 
نداند  که  کیست  اما  دهند  تنزل  سلیقه 
برخی تعارفات معمول سرپوشی است بر 
اختلافاتی که شاید از مدت ها قبل وجود 
داشته و در مقطع کنونی مجال ظهور پیدا 

کرده است. 

چرخه ای که فدراسیون کشتی برای انتخاب 
نفرات تیم ملی ارائه کرده به نوعی چرخه 
برکناری سرمربیان را در اذهان تداعی می 
کند. صرف نظر از اینکه در مجادلات و یا 
به قول برخی، مباحث اخیر بین فدراسیون و 
سرمربیان کشتی آزاد و فرنگی کدام یک از دو 
طرف صاحب حق هستند یک نکته را نمی 
توان از نظر دور داشت که اقدام به ایجاد 
اختلاف و یا هرگونه ضعف در ارکان تیم 
های ملی و خدشه دار شدن مسیر حرکت 
آینده کشتی به هر شکل ممکن سهوی یا 

عمدی خطای جبران ناپذیر خواهد بود.

امور  به  توجه  افراد،  مداوم  نصب  و   عزل 
پیش پا افتاده و مشورت با کم تجربه ها 
آفت مدیریت های کلان است. فدراسیون 
کشتی به عنوان مدعی اولی در ورزش کشور 
به مدیری در سطح و اندازه های واقعی خود 

نیاز دارد. 


